
Elevrådsmøde 23. oktober 2024 

1. Til stede 

• Lærer Karina 

• 4.a: Emma og Mikkel 

• 5.a: Felix og Silje 

• 6.a: Charlie og Oskar 

• 7.x: Emma og Alberte 

• 7.y: Iben og Frederik 

• 8.x: Elias Bom og Anemone 

• 8.y: Mahmood og Marie Johanne 

• 9.x: Ida og Mille 

• 9.y: Liva  

2. Nyt fra skolebestyrelsen (Marie-Johanne og Mahmood) 

Der findes økonomi til drikkevandskøler på udskolingen. 

Der var snak om høvdingeboldturnering. 

Ostebaner ønsker der flere af. 

TIKTOK-videoer – hvordan undgår vi det er er utrygt at gå forbi? Se senere i referatet. 

3. Turneringer 

Nogle spørgsmål - er der styr på alt? 

 

Høvdingebold 0. - 2. klasse: 24/10 kl. 12 

Felix og Elias Bom 

Silje og Anemone 

Mikkel og Frederik 

 

Høvdingebold 3. - 5. klasse: 31/10 kl. 12 

Iben og Emma 

Elias og Anemone 

Mahmood og Marie-Johanne 

 

4. Opsamling på punkter fra klasserne 

 

Det er ikke rart at komme med på TIK TOK videoer. 

Nogle gør det om morgenen og ved busstoppestedet. 

Forslag om TIK TOK zone. 

Det drøftes i klasserne om der er gode forslag til hvordan det kan blive bedre for alle. 

- Man laver IKKE TIKTOK ved bussen og ved vinduet ved musik ud mod 

vejen/bussen 

- Skal man lave TIKTOK skal det foregå indenfor ud for musik og med videoretning 

mod musik/sundhedsplejerske, så elever kan komme forbi uden at komme med 

på video. 

 



Hems ved mellemtrinnet må gerne bruges, det kræver dog at den holdes ren. 

Klasserne kommer med forslag til dette. 

Det tages op på møde for mellemtrinnet 11. nov. 

 

Grenen er fjernet ved basketbanen på mellemtrinnet. 

 

Bordtennisbord udskolingen 

Der er ikke plads på gangen, så derfor kan det bruges i hallen i 12-pausen. 

Man skal selv sætte frem og tilbage - spørg en gårdvagt om at få låst op til tingene. 

Dette er pt. en forsøgsordning. 

 

Der er sat gang i drikkevandkøler på udskolingen. 

 

5. Nyt fra klasserne: 

 

7.y ønsker nyt smartboard. 

 

Der er ønske fra udskolingen om at bruge klasserne i frikvartererne. 

 

6. Trivselsmøder 

 

Hvordan kan vi fremadrettet sætte fokus på gode SoMe-vaner.? 

Vi har videregivet budskabet for nu. 

Måske vi kan tage det op igen når der kommer nye elever til udskolingen. 

 

Næste møde i november. 

Hvem er med til planlægningen? 

Liva og Julia 9.y 

Ida og Mille 9.x 

Iben og Frederik 7.y 

Emma 7.x 

 

7. Evt. 

 

Udskolingen: 

Der var snak om eftersidning ved at gemme sig i klasserne i frikvartererne. 

Torben har været rundt og fortælle om dette i klasserne i går. 

 

  

 


